

## 可立中學四十五周年晚宴慈善籌款目的

### 可立中學「初中獎學金」及「境外交流團資助」籌款計畫

#### 「初中獎學金」

校方為鼓勵初中同學建立良好學習的習慣，特設「初中獎學金」，冀盼激勵初中生發憤圖強，在初中階段已能努力向上，為高中學習奠下紮實的基礎。

#### 「境外交流團資助」

校方素來重視學生全人發展，盼望透過舉辦更多境外交流活動，讓更多同學有機會踏出香港，擴闊視野。

### *Objectives of the Ho Lap College 45<sup>th</sup> Anniversary Fund Raising Dinner*

#### “Junior Form Scholarship” and “Subsidies to Study Tour” Donation Programmes

##### Junior Form Scholarship

The scholarship is set up to encourage junior form students to strive for academic excellence in early years, thus laying a solid formulation in their academic pursuit.

##### Subsidies to Cross-border Study Tours

Study tours play an indispensable role in all-round education, which is highly valued by our school. The subsidies so raised will provide more opportunities to more Holapians to broaden their minds and horizons.